
Zápisnica z 11. Zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Klin, 
konaného dňa 21. Októbra 2020 

Prítomní:  Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
   Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Dominik Tomaštík, Pavol Večerek, 
   Dávid Mišek  

Neprítomní:  Ľudovít Svetlošák 

Ďalší prítomní: Mgr. Mária Svetláková, Mgr. Monika Huráková, Ing. Katarína 
Košútová – zamestnankyne obce, Mgr. Marta Basárová – kontrolórka 
obce 

Verejnosť: - 
 

Otvorenie zasadnutia 

Zasadanie Obecného zastupiteľstva obce Klin (ďalej len „OZ“) otvoril starosta obce, Karol 
Revaj (ďalej len „starosta“). Uviedol, že dnešné zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle §13 
ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien 
a doplnkov. 

Ospravedlnení poslanci: 1 

Neospravedlnení: 0 

Starosta konštatoval, že na zasadnutí OZ je prítomných 8 z 9 poslancov a OZ je spôsobilé sa 
právoplatne uznášať.  

 

K bodu 1. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva obce Klin 
(predkladá starosta obce) 

Starosta predložil poslancom návrh programu na rokovanie nasledovne:  

Otvorenie zasadnutia 
1. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva obce Klin (predkladá starosta obce) 
2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie (predkladá starosta obce) 
3. Rozpočtové opatrenia (predkladá Mgr. Svetláková) 
4. Vyhodnotenie výročnej správy ZŠ s MŠ Klin (predkladá starosta obce) 
5. Žiadosti občanov 
6. Informácie a rôzne  
7. Diskusia 
8. Uznesenie (predkladá predseda návrhovej komisie) 

Záver zasadania OZ 

Starosta navrhol presunúť bod 3. až za bod 6., kvôli žiadostiam obce. Následne vyzval 
prítomných poslancov, aby predniesli svoje návrhy, resp. pripomienky k predloženému 
programu. Starosta dal hlasovať za uvedený návrh programu.  

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Dávid Mišek, t. j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 



Program rokovania bol schválený. 

 

K bodu 2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie (predkladá 
starosta obce) 

Starosta predložil návrh na zloženie overovateľov zápisnice, návrhovej komisie a poveril 
písaním zápisnice nasledovne: 

Zapisovateľka: Mgr. Monika Huráková, pracovníčka obce 

Overovatelia zápisnice: Dušan Gonšenica a Ing. Peter Jendroľ 

Návrhovú komisiu v zložení: Dominik Tomaštík a Pavol Večerek 

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Dávid Mišek, t. j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

 

K bodu 4. Vyhodnotenie výročnej správy ZŠ s MŠ Klin (predkladá starosta obce) 

Starosta predniesol prítomným poslancom správu o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ s MŠ 
Klin za školský rok 2019/2020.  

Poslanci, ktorí sú členmi rady školy, sú už oboznámení. Správa súhlasí s reálnou situáciou a 
obsahuje štatistické údaje o vedúcich zamestnancoch školy/školského zariadenia, údaje o rade 
školy/školského zariadenia, o poradných orgánoch školy. Zároveň údaje o počte žiakov školy, 
údaje koľko žiakov je zapísaných do prvého ročníka a koľko detí je v predškolskom zariadení 
v Klin. Správa obsahuje aj výsledok hodnotenia a klasifikácie žiakov podľa poskytovaného 
stupňa vzdelania, ich dochádzku, zúčastňovanie sa na vedomostných a športových súťažiach, 
mimoškolských aktivitách a rozšírené informácie o pedagogických a nepedagogických 
zamestnancoch školy.  

Na záver sa v správe nachádzajú informácie o priestorovom vybavení školy/školského 
zariadenia, vyučovacom čase, voľno-časových aktivitách školy a spolupráci s inými 
subjektmi.  

Súčasťou správy je aj samostatná časť venovaná MŠ Klin. Detailné informácie sa nachádzajú 
v samotnej správe školy, ktorá je súčasťou zápisnice. Táto správa má už hlavne štatistický 
charakter.  

Správa bola prerokovaná v pedagogickej rade, taktiež prerokovaná školskou samosprávou 
a doporučuje zriaďovateľovi uvedenú správu prijať na vedomie.   

Starosta prítomných poslancov vyzval, aby uvedenú správu zobrali na vedomie.  

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Dávid Mišek, t. j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Správa bola vzatá na vedomie. 

 
 
 



K bodu 5. Žiadosti občanov 

1. Žiadosť ELSPOL-SK, s.r.o., Miestneho priemyslu 1085, Námestovo v zastúpení 
Martinom Šimurdom o záväzné stanovisko k vydaniu stavebného povolenia na 
výstavbu administratívnej budovy a areálu pre spoločnosť ELSPOL-SK s.r.o.. Má 
záujem odkúpiť pozemky v oblasti „Michaľov“ pri malej vodnej nádrži Hernu. Je 
tomu naklonený, lebo pre obec by to bol len prínos, mali by sme aspoň jednu 
spoločnosť na našom území. P. Šimurda chce zjednotiť firmu na jednom mieste. 
Schválená žiadosť by bola prínosom pre obe strany.  

Starosta prítomných poslancov vyzval, aby schválili žiadosť spoločnosti ELSPOL-SK, s.r.o..  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Dávid Mišek, t. j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Žiadosť bola schválená. 

2. Žiadosť Karola Revaja s rodinou o záväzné stanovisko k vydaniu stavebného 
povolenia na výstavbu oddychovej zóny v časti obce Grapa. Chce tam vybudovať zrub 
a okolo malé altánky. Potrebuje to vopred schváliť, kvôli začatiu samostatného 
územného konania. Náklady na inžinierske siete budú vo vlastnej réžii.  

Starosta prítomných poslancov vyzval, aby schválili podanú žiadosť.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Dávid Mišek, t. j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Žiadosť bola schválená. 

3. Žiadosť Michaely Klinovskej k vysporiadaniu pozemkov prístupovej cesty 
k poľnohospodárskym pozemkom po dedičskom konaní. Vytvorili tam parcelu, ktorá 
bude slúžiť ako prístupová cesta a nespĺňa rozlohou podmienku na zapísanie do KN.  

Starosta prítomných poslancov vyzval, aby schválili podanú žiadosť.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Dávid Mišek, t. j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Žiadosť bola schválená. 

4. Žiadosť Tomáša Tomovčíka a manželky Daniely o úpravu miestnej komunikácie na 
ulici Červený potok I. Starosta povedal, že cesta nie je až v takom zlom stave. Stavia 
tam RD Frančák, takže lepšia ani nateraz nebude. Taktiež sa bude ešte dorábať verejné 
osvetlenie. Keď urobia najhrubšie práce, tak cestu upravia, len sa to bude opakovať, 
kým tam nebude asfalt a ten tam nebude, kým sa ulica nezaplní rodinnými domami.  

Starosta prítomných poslancov vyzval, aby podanú žiadosť vzali na vedomie.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Dávid Mišek, t. j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Žiadosť bola vzatá na vedomie. 

5. Žiadosť Mateja Štepuneka o dlhodobý prenájom priestoru o výmere 62 m2 
v administratívnej budove obce Klin s. č. 149, LV 748. Suma prenájmu 8,29 Eur/m2 
s účinnosťou od 1.1.2021. Priestory si zveľadí, chcel by tam mať internetový predaj 
čaju a podobné výrobky.  

Starosta prítomných poslancov vyzval, aby schválili podanú žiadosť.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Dávid Mišek, t. j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Žiadosť bola schválená. 



6. Žiadosť Márie Tylkovej o poskytnutie finančného príspevku na školské potreby 
a oblečenie pre deti z dôvodu neplatenia príspevku otcom Zdenom Tylkom. Príjem má 
nižší ako je životné minimum. Žiadosť písala na základe odporučenia UPSVR, pretože 
obec má možnosť zakúpenia školských potrieb, alebo oblečenia, v prípade, že má 
prijaté VZN. O výživné už požiadala, ale je to dlhodobý proces, na niekoľko 
mesiacov. Kontrola z UPSVR skonštatovala, že starostlivosť o deti je v poriadku. 
Starosta ju zavolá na úrad a dohodneme sa, čo sa dá robiť, pretože obec VZN prijaté 
nemá.  

Starosta prítomných poslancov vyzval, aby podanú žiadosť vzali na vedomie.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Dávid Mišek, t. j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Žiadosť bola vzatá na vedomie. 

7. Žiadosť JDS Klin o zmenu účelu použitia dotačných prostriedkov na činnosť 
združenia na rok 2020. Keďže pandémia naďalej trvá nebudú mať možnosť využiť 
peniaze na ten účel, na ktorý pôvodne chceli. Rozhodli sa, že si kúpia kroje.  

Starosta prítomných poslancov vyzval, aby schválili podanú žiadosť.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Dávid Mišek, t. j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Žiadosť bola schválená. 

8. Žiadosť Juraja Hrkeľa o stanovisko k výstavbe dvoch rodinných domov na parcele CKN 
1234/100 v k. ú. Klin. Pozemok kúpil a chcel by stavať. Inžinierske siete budú 
vybudované na vlastné náklady. 

Starosta prítomných poslancov vyzval, aby schválili podanú žiadosť.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Dávid Mišek, t. j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Žiadosť bola schválená. 

 

K bodu 6. Informácie a rôzne  

A) Starosta obce informoval poslancov OZ, že sme dostali návrh na podanie žiadosti 
o bezúročnú návratnú pôžičku vo výške 56 363,- Eur na kompenzáciu výpadku dane 
z príjmov FO v roku 2020. Je možné použiť ju na financovanie výkonu samosprávy, len sa to 
musí minúť do konca roka, s čím určite nebude problém. Splácala by sa v 4 splátkach od roku 
2024, každý rok 1 splátka splatná do konca októbra. Okolité obce majú v pláne podať tieto 
žiadosti z dôvodu, že je to bezúročné a je aj pravdepodobné, že by mohli byť časom 
odpustené celkom. Starosta o tom však nemôže rozhodnúť sám, je potrebné schválenie v OZ 
a musí k tomu podať vyjadrenie aj kontrolórka obce.  
Kontrolórka obce skonštatovala, že podmienky na podanie tejto žiadosti spĺňame.  
Starosta prítomných poslancov vyzval, aby schválili podanú žiadosť.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Dávid Mišek, t. j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Žiadosť bola schválená. 

B) Vzhľadom na pandemickú situáciu, keďže nie je možné uskutočniť posedenie 
dôchodcov, starosta navrhuje poskytnúť všetkým našim dôchodcom od 60 rokov poukážku na 
nákup v COOP Jednote vo výške 10,- Eur a rúško v erbom obce Klin. V okolitých obciach to 



riešia rôzne. Dal by sa balíček – pohľadnica, poukážka a rúško. Dôchodcov je 336, keď sa 
robili posedenia neprišli nikdy všetci, tým výdavky neboli až také vysoké. Je preto potrebné, 
aby sa hlavne stanovila výška poukážky. P. Svetláková povedala, že ak sa zoberú peniaze zo 
všetkých akcií, ktoré sa nekonali, mali by sme asi 3 600,- Eur k dispozícii, takže výška 
poukážky by to mohla byť max. do 15,- Eur.  
Poslanci navrhli 10,- Eur poukážku a rúško.  
Starosta prítomných poslancov vyzval, aby schválili tento návrh.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Dávid Mišek, t. j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Návrh bol schválený. 

C) Z COOP Jednoty vyhral projekt na vybudovanie detského ihriska pri TJ TATRAN 
Klin. Výška dotácie je však len 6 000,-. Prišli už aj rôzne návrhy na komponenty, len v rámci 
rozpočtu sa tam zázraky zrobiť nedajú. Starosta má návrh na navýšenie dotácie vo výške  
napr. 2 000,- až 4 000,- Eur, aby sa to urobilo trocha na lepšej úrovni. Ak by OZ súhlasilo 
s navýšením, treba stanoviť strop, nie je vylúčené, že sa tam nemôžu dorobiť ďalšie 
komponenty postupne ďalšie roky. Starosta navrhuje 10 000,- Eur celkovú sumu aj s 
dotáciou. Poslanci navrhujú celkový strop na 8 000,- Eur.  
Starosta prítomných poslancov vyzval, aby schválili návrh na navýšenie dotácie o 2 000,- Eur.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Dávid Mišek, t. j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Návrh bol schválený. 

D) Starosta oznámil, že splnil úlohu, ktorú mal stanovenú z predchádzajúceho 
zastupiteľstva. Dal naceniť koľko by vyšla celková oprava multifunkčného ihriska, kompletná 
obnova aj s demontážou starých plôch by vyšla podľa cenovej ponuky 20 758,43 Eur, k tomu 
dorábka kamerového systému cca 1 512,- Eur. Určite sa to už nestihne urobiť tento rok, ale ak 
bude OZ súhlasiť dá sa to do rozpočtu na nasledujúci rok. Ak by vyšla nejaká výzva na 
rekonštrukciu skúsime si pomôcť aj tým. Ak nie urobíme za vlastné, lebo rekonštrukcia je 
nevyhnutná.  

E) Starosta navrhuje zakúpenie nadstavby na multicar, podľa toho aké sa ponúkajú 
komponenty by to vyšlo do 15 000,- Eur. Kupovala by sa nejaká celo kovová, aby mala, čo 
najdlhšiu životnosť a odolnosť. Alebo niečo na posýpanie za traktor, len tam to treba stále 
prehadzovať s radlicami. Starosta by bol skôr za nadstavbu na multicar, aspoň by sme mu 
konečne našli plné využitie. Otázka je, či s tým bude OZ súhlasiť. P. Večerek sa pýtal, či to 
pomôže pri zimnej údržbe? Starosta potvrdil, chlapi nebudú musieť posýpať ručne z varechy 
traktora. Poslanci sú skôr za nadstavbu na multicar.  
Starosta prítomných poslancov vyzval, aby schválili návrh na zakúpenie nadstavby na 
posýpanie na multicar v predpokladanej cene 10 000,- Eur.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea 
Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Dávid Mišek, t. j. 7 z prítomných 8 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – Ing. Peter Luka, t. j. 1 z prítomných 8 poslancov OZ, PROTI  
– 0. 
Návrh bol schválený. 

F) Starosta oznámil poslancom OZ, že nás oslovila spoločnosť zo Žiliny ohľadom 
kanalizačných prípojok, že by nám spracovali projektovú dokumentáciu. Na OVS DK sa našli 
nejaké naše porealizačné zamerania. Rieši sa to s tou firmou, aby sme boli v obraze, ako to 
bude vyzerať a hlavne koľko nás to bude stáť. Bolo by dobré, keby sa to vedelo do februára, 
aby sa mohla prípadne podať žiadosť na environmentálny fond.  



G) Prišiel p. farár so žiadosťou na opravu mreží na kanáli za kostolom. Je to obecný 
majetok, takže to musí robiť obec. Robil si prieskum, kto by to mohol urobiť, pýtali sa p. 
Romaňáka a aj p. Blaškoviča, ale najlepšiu cenu dali z JSK. Zaplatili by to aj z farských, len 
nevie ako vystačí s peniazmi na kúrenie. Vyčíslená suma je 1 920,- Eur.  
Starosta prítomných poslancov vyzval, aby schválili výrobu a osadenie mreží za kostolom 
v hodnote 1 920,- Eur.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Dávid Mišek, t. j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Žiadosť bola schválená. 

H) Žiadosť Petra Mišeka a Michala Kosmeľa o vyčlenenie nejakého zastrešeného 
priestoru – aby sa tam mohli vystaviť staré poľnohospodárske stroje, ako napr. mláťačka, aby 
sa to v prípade požiadavky dalo vybrať a použiť. Starosta hovoril, že momentálne taký 
priestor nemáme, ale uskladniť by sa to dočasne dalo v obecných garážach.  

CH) Zamestnankyňa obce Katarína Košútová oboznámila poslancov OZ, že obec má 
povinnosť zberu kuchynského odpadu. Nevieme si to veľmi predstaviť v praxi, keďže každá 
domácnosť v obci ho vie svojpomocne spracovať, lebo chovajú hospodárske zvieratá, alebo 
majú kompostér, alebo iným spôsobom. Vieme si to ošetriť takým spôsobom, že dáme do 
každej domácnosti podpísať vyhlásenie si tento odpad kompostujú sami. V Oravskej Jasenici 
idú podať žiadosť na environmentálny fond o kompostéry pre občanov. Ak budú poslanci OZ 
súhlasiť podáme takúto žiadosť aj my. Žiadosť sa musí podať do 12.12., ak by nám to 
schválili rozdáme do domácnosti, ak nie aspoň skúsime.  
Starosta prítomných poslancov vyzval, aby schválili podanie žiadosti o kompostéry pre 
občanov na environmentálny fond. 
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Dávid Mišek, t. j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Podanie žiadosti bolo schválené. 

I) Starosta navrhuje pokračovať v zabehnutej tradícii a vytvoriť obecný kalendár aj na 
ďalší rok. Úloha pre kultúrnu komisiu by bola navrhnúť tému a zostaviť kalendár na rok 
2021, ak bude OZ súhlasiť. Minulý rok boli témou maľby školákov. Kalendár je potrebné 
vydať v počte 600 ks.  
Starosta prítomných poslancov vyzval, aby schválili vydanie obecného kalendára na rok 2021 
v počte 600 ks.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Dávid Mišek, t. j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Vydanie kalendára bolo schválené. 

Zároveň OZ ukladá Komisii pre školstvo, kultúru a šport vypracovať podklady na zhotovenie 
obecného kalendára na rok 2021. 
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Dávid Mišek t. j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

J) Je potrebné upraviť cesty – cesta od koliby okolo Ľ. Volfa, cesta okolo Zajaca, 
Prísažného a Záhumenského a Západná ulica. Pri Volfovi je tá cesta vyosená, treba ju 
zamerať a vyspraviť.  
P. Zajacovi bolo uložené aby sa posunuli s plotom, pretože zasahujú do cesty cca 80 cm. 
Záhumenský tam má postavenú garáž, tá je 1,5 m v obecnom. Na základe fotiek treba 
zhodnotiť stav a zaujať stanovisko.  



Západná ulica – tam je problém s močarinou a zavadzia tam tá stará chalúpka. V prípade, že 
by sa vyspravila, tak len ako predprípravné práce pod MK, aby sa to dalo dať do majetku. 
Reálne je odkúpená len po Z. Laššáka ostatné nie je v celku a obec môže zrobiť len to, čo je 
obecné. S P. Štepunkom sa aj poriešilo, ako by to bolo možné spraviť, je aj záujem 
o vyspravenie tej cesty, len zatiaľ nevieme celkovú cenu za práce a materiál, lebo je tam 
močiar. Najväčší problém, aby sa to dalo celé odkúpiť, sú exekúcie a ťarchy na niektorých 
pozemkoch. Na VO musí byť projekt, ale pri tejto ceste sa nedá, lebo nie je celá naša. Musí sa 
to preriešiť detailne v komisii.  
Ešte jeden problém zostal nevyriešený p. Jašicová a p. Masničák. Toto treba tiež doriešiť 
v komisii.  
Pri M. Pajtovi treba vypracovať a následne schváliť zámennú zmluvu, aby tam mohol 
vzniknúť prejazd.  
Starosta prítomných poslancov vyzval, aby schválili prípravné práce na uliciach Západná 
a Grúň I. 
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Dávid Mišek, t. j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Prípravné práce boli schválené. 

Zároveň OZ ukladá Komisii pre výstavbu, územné plánovanie a pôdohospodárstvo vytýčiť 
s geodetom komunikáciu – ul. Za mostami pri Jozefovi Zajacovi, Západnú a Grúň I. 
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Dávid Mišek t. j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

K) Katarína Košútová informuje poslancov OZ, že nám končí obdobie na ktoré sme mali 
urobený PHSR. Preto je potrebné obnoviť ho na ďalšie obdobie, na roky 2021-2027. Je nutné 
ho mať, pretože bez neho by sme nemohli žiadať o dotácie a iné potrebné doklady, bez 
ktorých obec nemôže fungovať. 
Starosta prítomných poslancov vyzval, aby schválili Vypracovanie Programu hospodárskeho 
a sociálneho rozvoja obce /PHSR/ na obdobie 2021 – 2027. 
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Dávid Mišek, t. j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Vypracovanie bolo schválené. 

P. Košútová ešte zhrnula pre poslancov informácie ohľadom sčítania obyvateľov, bytov 
a domov.  

 

K bodu 3. Rozpočtové opatrenia (predkladá Mgr. Svetláková) 

Zamestnankyňa Mária Svetláková predniesla prítomným poslancom rozpočtové opatrenie č. 7 
zo dňa 31.08.2020. 

Rozpočtové opatrenie  č. 7 - STAROSTA zo dňa 31.08.2020 
§ 14 ods. 1 a ods. 2 úpravou rozpočtových prostriedkov nasledovne :  
PRÍJMY ROZPOČTU OBCE v roku 2020   

Druh príjmu Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

PRÍJMY  SPOLU 2 058 781,00 2 301 198,00 2 323 436,00 22 238,00 
PRÍJMY OBEC 1 968 264,00 2 174 430,00 2 196 668,00 22 238,00 
BEŽNÉ príjmy 1 950 784,00 1 980 510,00 2 002 748,00 22 238,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 17 480,00  17 985,00 17 985,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 175 935,00 175 935,00 0,00 



FINANČNÁ ZÁBEZPEKA - ALOK.  0,00 0,00 0,00 0,00 
PRÍJMY RO – ZŠ s MŠ KLIN 90 517,00 126 768,00 126 768,00 0,00 
BEŽNÉ príjmy 77 369,00 110 990,00 110 990,00 0,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 0,00  0,00 0,00 0,00 
Finančné operácie 13 148,00 15 778,00 15 778,00 0,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU OBCE v roku 2020   

Druh výdavku Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

VÝDAVKY  SPOLU 2 019 547,00 2 255 423,00 2 277 661,00 22 238,00 
VÝDAVKY OBEC 681 007,00 858 281,00 858 339,00 58,00 
BEŽNÉ výdavky 539 582,00 563 490,00 563 548,00 58,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 141 425,00 294 791,00 294 791,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝDAVKY RO – ZŠ s MŠ KLIN 1 338 540,00 1 397 142,00 1 419 322,00 22 180,00 
BEŽNÉ výdavky 1 338 540,00 1 397 142,00 1 419 322,00 22 180,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00  0,00 0,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU podľa PROGRAMOV   

PROGRAMY Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA  ROZPOČTU 
ROZDIEL 

FINANČNÁ ZÁBEZPEKA - ALOK.  0,00 0,00 0,00 0,00 
1- PLÁN.,MANAŽM.,KONTR. 220 380,00 244 695,00 244 695,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 220 380,00 244 695,00 244 695,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
2- PROPAGÁCIA A REKLAMA 10 158,00 11 095,00 11 095,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 10 158,00 11 095,00 11 095,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
3 - INTERNÉ SL.OBCE 62 774,00 61 452,00 61 452,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 62 774,00 61 452,00 61 452,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
4 - SLUŽBY OBČANOM 282 037,00 435 381,00 435 439,00 58,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 173 262,00 176 240,00 176 298,00 58,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 108 775,00 259 141,00 259 141,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
5 - BEZPEČNOSŤ,OCHRANA 8 167,00 8 167,00 8 167,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 8 167,00 8 167,00 8 167,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
6 - ŠPORT 55 950,00 59 250,00 59 250,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 23 300,00 23 600,00 23 600,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 32 650,00 35 650,00 35 650,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
7 - KULTÚRA 41 541,00 38 241,00 38 241,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 41 541,00 38 241,00 38 241,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

OBEC  - SPOLU 681 007,00 858 281,00 858 339,00 58,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 539 582,00 563 490,00 563 548,00 58,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 141 425,00 294 791,00 294 791,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
9 - VZDELÁVANIE 1 338 540,00 1 397 142,00 1 419 322,00 22 180,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 338 540,00 1 397 142,00 1 419 322,00 22 180,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

RO - ZŠ s MŠ 1 338 540,00 1 397 142,00 1 419 322,00 22 180,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 338 540,00 1 397 142,00 1 419 322,00 22 180,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANĆNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

VÝDAVKY  SPOLU 2 019 547,00 2 255 423,00 2 277 661,00 22 238,00 
v tom: 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 878 122,00 1 960 632,00 1 982 870,00 22 238,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 141 425,00 294 791,00 294 791,00 0,00 



800 - VÝDAVKOVÉ Fin. operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝSLEDOK HOSPODÁRENIA 39 234,00 45 775,00 45 775,00 0,00 

BEŽNÝ ROZPOČET     130 868,00   
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET     -276 806,00   
FINANĆNÉ OPERÁCIE     191 713,00   

   
45 775,00 

 
Úprava rozpočtu v príjmoch o 22 238,- Eur. Obec o preplatenie výdavkov za aktivačnú 
činnosť a ZŠ s MŠ úprava o normatívne finančné prostriedky a dotáciu na učebnice. Rovnako 
o to isté upravený aj výdaj. Presuny medzi položkami vo výške 3 300,- Eur na opiľovanie 
stromov.  

Starosta prítomných poslancov vyzval, aby RO č. 7 zobrali na vedomie.  

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Dávid Mišek, t. j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Rozpočtové opatrenie bolo vzaté na vedomie. 

Ďalej predniesla prítomným poslancom rozpočtové opatrenie č. 8 zo dňa 21.10.2020. 

Rozpočtové opatrenie  č. 8 - OZ zo dňa 21.10.2020 
§ 14 ods. 1 a ods. 2 úpravou rozpočtových prostriedkov nasledovne : 
PRÍJMY ROZPOČTU OBCE v roku 2020   

Druh príjmu Schválený 
rozpočet 

Posledná úprava 
rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

PRÍJMY  SPOLU 2 058 781,00 2 323 436,00 2 401 778,00 78 342,00 
PRÍJMY OBEC 1 968 264,00 2 196 668,00 2 264 456,00 67 788,00 
BEŽNÉ príjmy 1 950 784,00 2 002 748,00 2 008 173,00 5 425,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 17 480,00  17 985,00 23 985,00 6 000,00 
Finančné operácie 0,00 175 935,00 232 298,00 56 363,00 
FINANČNÁ ZÁBEZPEKA - ALOK.  0,00 0,00 0,00 0,00 
PRÍJMY RO – ZŠ s MŠ KLIN 90 517,00 126 768,00 137 322,00 10 554,00 
BEŽNÉ príjmy 77 369,00 110 990,00 120 927,00 9 937,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 0,00  0,00 0,00 0,00 
Finančné operácie 13 148,00 15 778,00 16 395,00 617,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU OBCE v roku 2020   

Druh výdavku Schválený 
rozpočet 

Posledná úprava 
rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

VÝDAVKY  SPOLU 2 019 547,00 2 277 661,00 2 355 503,00 77 842,00 
VÝDAVKY OBEC 681 007,00 858 339,00 924 270,00 65 931,00 
BEŽNÉ výdavky 539 582,00 563 548,00 560 172,00 -3 376,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 141 425,00 294 791,00 364 098,00 69 307,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝDAVKY RO – ZŠ s MŠ KLIN 1 338 540,00 1 419 322,00 1 431 233,00 11 911,00 
BEŽNÉ výdavky 1 338 540,00 1 419 322,00 1 430 616,00 11 294,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00  0,00 0,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 617,00 617,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU podľa PROGRAMOV    

PROGRAMY Schválený 
rozpočet 

Posledná úprava 
rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA  
ROZPOČTU 
ROZDIEL 

FINANČNÁ ZÁBEZPEKA - ALOK.  0,00 0,00 0,00 0,00 
1- PLÁN.,MANAŽM.,KONTR. 220 380,00 244 695,00 258 077,00 13 382,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 220 380,00 244 695,00 257 077,00 12 382,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 1 000,00 1 000,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
2- PROPAGÁCIA A REKLAMA 10 158,00 11 095,00 11 095,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 10 158,00 11 095,00 11 095,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
3 - INTERNÉ SL.OBCE 62 774,00 61 452,00 54 461,00 -6 991,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 62 774,00 61 452,00 54 461,00 -6 991,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 



800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
4 - SLUŽBY OBČANOM 282 037,00 435 439,00 491 841,00 56 402,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 173 262,00 176 298,00 174 625,00 -1 673,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 108 775,00 259 141,00 317 216,00 58 075,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
5 - BEZPEČNOSŤ,OCHRANA 8 167,00 8 167,00 8 167,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 8 167,00 8 167,00 8 167,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
6 - ŠPORT 55 950,00 59 250,00 64 632,00 5 382,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 23 300,00 23 600,00 23 600,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 32 650,00 35 650,00 41 032,00 5 382,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
7 - KULTÚRA 41 541,00 38 241,00 35 997,00 -2 244,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 41 541,00 38 241,00 31 147,00 -7 094,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 4 850,00 4 850,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

OBEC  - SPOLU 681 007,00 858 339,00 924 270,00 65 931,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 539 582,00 563 548,00 560 172,00 -3 376,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 141 425,00 294 791,00 364 098,00 69 307,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
9 - VZDELÁVANIE 1 338 540,00 1 419 322,00 1 431 233,00 11 911,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 338 540,00 1 419 322,00 1 430 616,00 11 294,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 617,00 617,00 

RO - ZŠ s MŠ 1 338 540,00 1 419 322,00 1 430 616,00 11 294,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 338 540,00 1 419 322,00 1 430 616,00 11 294,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANĆNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 617,00 617,00 

VÝDAVKY  SPOLU 2 019 547,00 2 277 661,00 2 354 886,00 77 225,00 
v tom: 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 878 122,00 1 982 870,00 1 990 788,00 7 918,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 141 425,00 294 791,00 364 098,00 69 307,00 
800 - VÝDAVKOVÉ Fin. operácie 0,00 0,00 617,00 617,00 

VÝSLEDOK HOSPODÁRENIA 39 234,00 45 775,00 46 275,00 500,00 
BEŽNÝ ROZPOČET     138 312,00   
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET     -340 113,00   
FINANĆNÉ OPERÁCIE     248 076,00   

   46 275,00  
Úprava príjmov aj výdavkov o dotačné prostriedky z UPSVR, normatívne finančné 
prostriedky pre školu - na covid. Úprava aj medzi položkami – výdavky na kúpu rúšok 
a príspevkov pre dôchodcov a na opiľovanie stromov. Pri projekte pre ZŠ s MŠ – Zlepšenie 
kľúčových kompetencií sa upravuje o sumu neoprávnených výdavkov v hodote 2 600,- Eur. 
Zároveň treba upraviť výdaj z RF na kúpu nadstavby na multicar.  

p. Kekeľáková sa pýtala, kedy sa plánujú asfaltovať nejaké cesty. Starosta jej odpovedal, že 
vtedy, keď budú cesty pripravené, teda bude na nich vybudovaná kanalizácia a voda, 
osvetlenie a ostatné siete a tiež musí byť z väčšej časti urobená zástavba na konkrétnej ulici. 
Inak sa neoplatí robiť asfalt, lebo by sa muselo potom píliť, keby sa chcel niekto pripojiť. 
Jediná ulica, ktorá je vhodná na asfaltovanie je Školská.  

Starosta prítomných poslancov vyzval, aby schválili RO č. 8.  

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Dávid Mišek, t. j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Rozpočtové opatrenie bolo schválené. 

Zároveň požiadal aby schválili čerpanie rezervného fondu na nákup nadstavby posýpača na 
multicar v predpokladanej cene 10 000,- Eur. 



 
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea 
Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Dávid Mišek, t. j. 7 z prítomných 8 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – Ing. Peter Luka, t. j. 1 z prítomných 8 poslancov OZ, PROTI  
– 0. 

Čerpanie RF bolo schválené.  

 

K bodu 7. Diskusia 

• Poslanec Mišek sa pýtal, či by nebolo možné naviesť niečo na ulicu pri Jadroňovi, aby sa 
to blato nevynášalo na cestu? Starosta povedal, že sa to tam môže upraviť bagrom 
a vysypať, ale sú to súkromné pozemky a tá voda tam potečie stále.  

• Poslanec Luka sa pýtal, či sa predĺžili tie lehoty na stavebné povolenie. Navrhoval by 
zvolať komisiu, kde by sa dohodli, ktorý úsek by bolo možné zrealizovať. 
Zamestnankyňa K. Košútová odpovedala, že predĺženie lehoty bolo podané. A starosta 
odpovedal, že komisiu si môžu zvolať kedykoľvek aj bez jeho vedomia a pripraviť 
podklady. 

• Tiež sa pýtal na križovatku na dolnom konci, v akom je to štádiu a či je možné s tým 
niečo robiť. Starosta mu odpovedal, že situácia už nemôže byť ani viac zamotaná ako je 
teraz. Nateraz riešenie obec nenachádza, kým sa budú vlastníci pozemkov medzi sebou 
dohadovať.  

 

K bodu 8. Návrh na uznesenie (predkladá predseda návrhovej komisie)  

Člen návrhovej komisie Dominik Tomaštík prečítal znenie uznesení zo zasadania OZ. Keďže 
za každý bod sa hlasovalo jednotlivo, hlasovanie za celok nie je potrebné. Návrh uznesenia 
bol prijatý. 

 
Záver zasadania OZ 

Starosta na záver poďakoval všetkým prítomným poslancom a hosťom za účasť a rokovanie 
OZ ukončil.  
 

 

 

         Karol Revaj 
         starosta obce 
 

Overovatelia zápisnice:  Dušan Gonšenica  

    Ing. Peter Jendroľ 

 

Zapísala: Mgr. Monika Huráková 


